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Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem viseltek azonosító jelvényt a 2006 . október 23-án kivezényelt rendőrök?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Petrétei Józsefhez, az Igazságügyi
és Rendészeti Minisztériumot vezető miniszterhez . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!
Nem viseltek azonosító jelvényt a 2006 . október 23-án kivezényelt rendőrök, holott a rendőrségi
törvény ezt előírja számukra. Gergényi Péter budapesti rendőrfőkapitány úgy nyilatkozott,
valószínűleg leestek a jelvények az intézkedő rendőrökről . Miként az Ön előtt is ismert, összesen
172, rendőrök ellen tett feljelentés ügyében nyomoz a Fővárosi Főügyészség, valamint a
Központi Nyomozó Főügyészség a szeptemberi és októberi budapesti zavargások miatt, de a mai
napig egyik ügynek sincs gyanúsítottja, mivel az azonosító jelvény hiányában rendkívül nehéz a
bűnelkövetők személyazonosságának megállapítása .

Kérdezem Miniszter Urat:
1 . Kit terhel a felelősség azért, hogy a 2006. szeptemberében, illetőleg október 23-án és 24-én
hajnalban intézkedő rendőrök nem viselték a számukra törvényben előírt azonosító jelvényt?
2. A szeptemberi eseményekkel kapcsolatos jogszerűtlen rendőri intézkedések ügyében 38
feljelentés miatt indult nyomozás, melyekben nem sikerült azonosítani az elkövetők személyét .
Hogyan lehetséges, hogy egy hónappal később a felügyeletet gyakorló miniszter és a rendőri
vezetők ismét engedték, hogy a kivezényelt rendőrök ne viseljenek azonosító jelvényt az október
23-ai és 24-el rendőri akciók során?
3. Számos jogszerűtlen rendőri intézkedésről videó- és fényképfelvételek is készültek . Ön szerint
lehetséges-e, hogy a rendőri vezetők a felvételek alapján ne tudják jogszerűtlenül intézkedő
beosztottjaikat azonosítani?
4. Mit tesz Ön, hogy hasonló eset a jövőben ne fordulhasson elő?
5. Mely jogszabály teszi lehetővé, hogy nem terrorveszély elhárítása céljából intézkedő rendőr, sí
maszkkal, vagy bármely más módon eltakarja az arcát, így nehezítve meg azonosítását?

Tisztelettel várom érdemi válaszait .

Írásbeli kérdés
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